
Dagsorden til bestyrelsesmøde D. 25. april 2023 

 
Punkt  Emne  Evt. uddybning  Referat  

1. Kort opfølgning siden sidst  

Bestyrelsen har oprettet en e-mail, 

som hedder: 

bestyrelsenfanorideklub@gmail.co

m. Her kan medlemmer og andre, 

der ønsker at stille spørgsmål til 

Rideklubben modtages. Bestyrelsen 

følger op på henvendelserne ved 

næste bestyrelsesmøde. 

Medlemmerne bedes være 

opmærksomme på, at vi arbejder 

frivilligt og ønsker at gøre vores 

bestyrelsesarbejde ordentligt og 

grundigt, og har derfor brug for tid 

til at tage os af henvendelserne. Hvis 

sagen haster, kan man altid kontakte 

en af bestyrelsesmedlemmerne eller 

formanden via personlig kontakt 

eller per telefon.  

 

Hjemmesiden er blevet opdateret. 

Der mangler nogle få revideringer. 

 

Mette Bukholt og Pia Larsen 

undersøger muligheder for 

tydeliggørelse af aktiviteter i hallen 

(bookingsystem). 

 

Julie har byttet rundt i skabene i 

hallen, så det er nemmere at komme 

til Mollys skab. Derudover har hun 

ryddet op i ridehjelmene, så de er 

nemmere at tilgå.  

 

I forhold til skiltene, der skal hænge 

på ridehallen, om at det ikke er 

tilladt at parkere cykler o.l. omkring 

hallen, er det planen, at John sætter 

en træhegnspæl op, med en 

træplade, så den både er mere stabil 

og er nemmere at opsætte uden at 

lave hul i hallen. Alle medlemmer 

bedes respektere bestyrelsens 

beslutning omkring parkering. 

 

 

2. Opbevaring af hestepas  

Der indkøbes et pengeskab der skal 

opsættes i rytterstuen i ridehallen. 

Det vil kun være bestyrelsen og de 
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private, der har hest i Rideklubben 

der vil få koden dertil.  

3. Marker og hegn  

Herunder renovering af 

vinterfolde  

Elisabeth udsender informationer 

samt en plan over indgræsning og 

græsfoldene generelt. 

 

Elisabeth undersøger priserne på 

kunstgødningen, og derefter 

fastsættelse af prisen på græsset.  

 

 

4. 

Postkasse til 

indmeldelsessedler  

Herunder postkasse til 

indmeldelsessedler, samt 

sedler med oplysninger om 

ikke-medlemmer der rider i 

hallen. Udformning af sedler, 

og evt. skal 

indmeldelsessedlen og sedlen 

med timekort opdateres  

Ikke medlemmer, der benytter sig af 

ridehallen, skal udfylde en blanket 

med oplysningerne, som er 

påkrævet. Der opsættes en postkasse 

til disse blanketter. 

5.  Personsager   
-  

 6. 

Ny distriktsrepræsentant i 

DRF  

Elisabeth er den nye 

distriktsrepræsentant i DRF  

 7. Mødding - status    

Lone har skaffet mål til en 

presenning og der tages kontakt til 

en virksomhed der producerer 

presenninger. Bestyrelsen 

undersøger, om der evt. kunne være 

økonomi til investering i en 

container.  

 

 8. Sommerliv – status   

Mette og Elisabeth afholder et møde 

med Frank(borgmesteren) og Søren 

Abildtrup (kommunaldirektøren) 

den 2.5.2023.  

 

 9. Ombygning af stald – status    

P.t. sat på pause – afventer mødet 

med borgmesteren. 

 

 10. Johns ansættelse – status    

Debbie står for kommunikationen 

med John, og det fungerer indtil 

videre udmærket.  

 

 11. 

Jubilæums arrangement når 

klubben fylder 50 år   

Der nedsættes et festudvalg med 

henblik på planlægning af åbent hus 

arrangement efterfulgt af en ”fest” i 

forbindelse med Rideklubbens 50-

års jubilæum i 2024. 

 

 12. 

DGI impulspulje skal vi 

søge?   

Sarah står for at hjælpe 

juniorudvalget med at søge, hertil 

kan juniorudvalget selv vælge, hvad 

pengene skal gå til.  



 

13. 

Diabetesforeningen salg af 

skrabelodder, evt. juniorafd.?  

Vi tager den ikke op grundet 

travlhed og deadlines 

 

14. Sommercup   

Rideklubben er blevet tilbudt 15.000 

kr. for oprydning søndag på 

campingpladsen til slutrengøring til 

Fanø Sommpercup. Bestyrelsen 

udsender nærmere information 

herom, og håber på stor opbakning 

fra medlemmerne til dette.  

 

15. Handicapridning   

Mette starter et hold op med 

handicapridning om torsdagen 

mellem 16:30-17.  

 

16.  

Udlån eller udlejning, eller 

sommerridning af elevponyer  

Det vil først og fremmest være 

halvpartsrytterne der får buddet om 

at leje dem. Dernæst vil det være 

eksterne. Elevponyerne skal dog 

have en ugentlig fridag. 

17. Aktiviteter i ferien  

I ferien skal elevponyerne deltage i 

aktiviteter på stranden. Det forslås, 

at ponyerne ikke længere skal med 

ned i byen, og der vil blive sat fokus 

på kæpheste i stedet for. 

 

18. Kattemad   

Kattemaden udskiftes til et billigere 

alternativ fra Brugsen. Debbie 

overtager indkøbet heraf og hun står 

fremadrettet for fodring af katten. 

19. Rengøring  

Herunder rengøring af 

rytterstuen i ridehallen, samt 

køkken og toilet i stalden.  

Der laves et rul, hvor løsdrifterne på 

skift står for rengøring af rytterstue 

og tilskuerplads i ridehallen, og 

stalden står for rengøring af køkken 

og toilet. To repræsentanter fra 

bestyrelsen opstarter rullet og laver 

et skema, der udsendes i 

staldgruppen. 

20. 

Arbejdsdag d. 13/5 & 

Multistævne d. 30/4  

Julie og Mads afholder et møde, 

hvor de finder ud af, hvad der skal 

laves på dagen. Arbejdsdagen starter 

kl. 10. 

Julie udsender en invitation.  

 

 

 

21. Eventuelt  

 

 

 
 


